2021 主日崇拜事奉輪值同工

2021 工口水川于平隔 匝门二				
	本週主日 This Sunday 05/23/2021	下週主日 Next Sunday 05/30/2021		
中文主席 English Presider	宋保軍	陳彥廷		
中文講員	程保治牧師 Rev. Jeff Cheng	徐肇基牧師 Rev. George Hsu		
翻譯 Interpreter	方向 陳瑛			
中文司琴 Pianist	張禧恩	張禧恩		
中文招待 Ushers	Jeremy Song	蔡英超,姜 華		
音響/投影 Audio Engineer/PPT	李 銘/文 艶	Leon/姚藝婷		
托兒 Nursery	刘杰铭	林晋红		
圖書館 Library	N/A	N/A		
分菜同工 Lunch Serving	N/A	文 艶, 劉 蒙		
清潔同工 Cleaning	N/A	李允誠,李 銘		
保安 Security	宋保軍	張 毅		
週二 Tuesday	姐妹图契 Women's Bible Study Fellowship (ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268)			
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(Z00M Meeting ID: <u>321-971-546</u>)			
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study			

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$15,000.00 宣道 Mission: \$2,500.00

Contributions	1	Month-to-date	Apr. Income	Apr. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	\$3, 104. 15	\$7, 807. 15	\$14, 110. 00	\$6, 682. 14
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	N/A	N/A
宣道 Missions	\$0.00	\$1,500.00	\$2, 240. 00	\$1, 189. 30
其他 Special	\$0.00	\$390.00	\$3, 160. 00	\$4,000.00

每月背诵经文 Monthly Verses - May, 2021:

但聖靈降臨在你們身上,你們就必得著能力,並要在耶路撒冷、猶太全地,和撒瑪利亞,直到地極,作我的見證。(使徒行傳 Acts 1:8)

彼得說: 你們各人要悔改, 奉耶穌基督的名受洗, 叫你們的罪得赦, 就必領受所賜的聖靈。(使徒行傳 Acts 2:38)

	-		
牧師 Pastor	長老 Elder		
程保治 Jeff Cheng	張文迪 Wen-Dyi Chang		
Tel: (918) 970-0053	Tel: (918) 252-4886		
jeffpcheng@gmail.com	wendyiandlouise@gmail.com		



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449 http://www.tulsaccc.org/

使人作主門徒·跨文化宣教

Make Disciples · Cross-Cultural Missions

聯合主日崇拜程序

COMBINED ORDER OF WORSHIP

五月二十三日 May 23, 2021

10:45AM - 12:15PM

主席 Presider: 宋保軍

司琴 Pianist: 張禧恩

講員 Speaker: 程保治牧師

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩 Psalm 9:1-2 主席 Presider 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主祷文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Praise Hymns 眾坐 Congregation 祈祷 Invocation 主席 Presider 讀經 Scripture Reading 眾坐 Congregation 使徒行传 Acts 2:1-21 證道 聖靈降臨 程保治牧師 Sermon The Coming of the Holy Spirit Rev. Jeff Cheng 回應/奉獻 Response/Offering 主席 Presider

224 懇求聖靈充滿我 Breathe on me

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 主席 Presider 每月经文 Monthly Verses 主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝祷 Benediction 程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

阿們頌 Amen Praise

ヌ立 Congregation

默禱 Silent Prayer

眾坐 Congregation

殿前代禱 Altar Prayer Request

眾坐 Congregation

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日 (5/30) 是聯合主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會,同時也會有線上直播。請預備心參加。
- 3. 由華人策略聯盟主辦的全美(球)祷告日會在5月23日下午4點線上舉行。 請弟兄姐妹們預留時間參加,一起經歷神的同在。詳情可上這個網頁諮詢 http://ChineseStrategyAlliance.org
- 4. 基督工人中心舉辦青少年營(6/13-19), 報名截止 6/6。這是一個非常棒的 營會, 請青少年們和家長們留意, 和邀請人報名。更多詳情請上 http://cwcnet.org/site/
- 5. 下一季度的成人主日學課本已經到了, 請在聖堂外面支取。謝謝。

祷告事項:

教會事工

- 1. 為 Tulsa 地區各教會復興及福音廣傳禱告。
- 2. 為青少年牧師聘牧及青少年週五/週日老師和課程安排禱告。
- 3. 為夏季 (6-8月) 主日學老師備課及弟兄姊妹踴躍參加禱告。
- 4. 為7/19-7/23 暑期聖經學校各樣籌備工作及招募的同工禱告。

肢體關懷

- 1. 為 12 年級高中生 Mason Chow, Rachel Tiong, Lily Jiang, Ian Lee, Oein Lee, Ethan Sen, Joseph Ye, Ethan Chen, Austin Sung, Audrey Lee, and Justin Lee 申請大學祷告,求神帶領申請過程。
- 2. 為將要畢業的大學生 Samuel, Daniel, Sofia and Janet 繼續就學或就業 禱告。
- 3. 為李銘弟兄目前正在找工作代禱, 求主引導找到工作。
- 4. 蔡媽咪上週五在台灣安息主懷。請在禱告中記念她的家人。

健康需要

- 2. 為 Aunty Grace 和邱師母 Pearl 血糖穩定正常及身體健康禱告。

普世宣教

- 1. 為 Linda & Daniel 夫婦在香港的醫療宣教代禱。
- 2. 為福音未及之民 (UUPG) 及我們教會如何參與禱告。

Announcements:

- 1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this morning. May God bless those who attend today service.
- 2. Next Sunday (5/30) is combined worship service from 10:45 AM to 12:20 PM. We have in person service and live stream.
- 3. Chinese Strategy Alliance is organizing All America (Global) Prayer meeting will be held on this afternoon 5/23 4 PM thru online. Please join us in this special prayer meeting and pray for the revival of America. More information can be found on http://ChineseStrategyAlliance.org/
- 4. Christian Witness Center (CWC) will have Youth Camp from 6/13-19, registration is due by 6/6. This is a great opportunity for the youth to

- engage with other youths. Please invite youths and friends to attend. More information can be found at http://cwcnet.org/
- 5. Our adult Sunday school for the next quarter study book is available on the table outside the sanctuary, please take one and join the weekly Sunday school.

Prayer Items:

Church Ministry

- 1. Pray for the revival of the churches in Tulsa and for the spread of the Gospel.
- 2. Pray for the youth pastor search and youth teachers and lesson arrangements on Friday and Sunday.
- 3. Pray for the Summer Sunday School teachers and their lesson preparation.
- 4. Pray for the preparations and recruitment of co-workers for 7/19-7/23 Vacation Bible School.

Member Care

- 1. Mason Chow, Rachel Tiong, Lily Jiang, Ian Lee, Oein Lee, Ethan Sen, Joseph Ye, Ethan Chen, Austin Sung, Audrey Lee, and Justin Lee are12th grader currently applying to college. Pray that God guide them during this process.
- 2. Pray for the graduating college students Samuel, Daniel, Sofia, and Janet to continue their studies or employment.
- 3. Pray for Brother Li Ming who is currently looking for a job, and ask the Lord to guide him to find a job.
- 4. Mrs. Annie Tsai rested in peace in Taiwan last Friday. Please remember her family in prayer.

Health needs

- 1. Thank God, Hung Ling's mother has eliminated the toxins in her blood, and continue to pray for her kidney dialysis to be safe from infection.
- 2. Pray for Aunty Grace and Ms. Khoo Pearl's stable blood sugar and good health. World Missions
- 1. Pray for Linda & Daniel for their medical mission in Hong Kong.
- 2. Pray for Unengaged, Unreached People Group (UUPG) and how our church to participate.

講道大綱 Sermon Outlines:

1. 聖靈降臨的現象

The phenomenon of the coming of the Holy Spirit

11. 講說神的大作為

Speaking of the great works of God

111. 應驗了先知預言

Fulfilling the Prophet's Prophecy